

# 3GAS 3GAS+



**3Gas ALARM**



**3Gas+ ALARM**



### **3Gas(+) alarm. The most sold 12V/24V gas detector for motorhome, caravan, boat or holidayhome**

Gases are unintentional, dangerous to humans and animals at the time of leakage and faults in equipment, cylinders or pipes. Besides accidental situations are gases such as Ether also increasingly used to make people unconscious for committing robberies.

The 3Gas Alarms are designed to alert you in all these cases. The sensor is extremely sensitive, and warns for even the smallest gas concentrations.

#### **3Gas+**

The 3Gas + Alarm is the newest, smallest and most innovative alarm which is suitable for both falling and rising gases, due to the optional second sensor.

Because some gases rise and some gases fall, it is possible to improve the operation of the gas alarm by placing an extra (optional) sensor that can be mounted at a different height or position.



### **3Gas+ Alarm, der meistverkaufte, professionelle 12-Volt-Gasmelder für Wohnmobil, Caravan, Boot und Cottages**

Gase entweichen unbeabsichtigt und gefährden durch ein Leck oder Mängel an Gerätschaften, Zylindern oder Rohren Menschen und Tiere. Außer unbeabsichtigtem Entweichen werden Gase wie Äther immer häufiger dazu benutzt, Menschen bewusstlos zu machen, um Raubüberfälle zu begehen.

Das 3Gas Alarmen sind dafür entworfen, Sie bei all diesen Fällen zu warnen. Der Sensor ist extrem empfindlich und warnt bereits bei kleinsten auftretenden Gasmengen.

#### **3Gas+**

3Gas+ Alarm ist der neueste, kleinste und innovativste Alarm, der aufgrund eines optionalen zweiten Sensors sowohl auf herabsinkende als auch aufsteigende Gase reagiert.

Da manche Gase steigen und manche Fallen, ist es möglich die Funktion des Gasalarms zu verbessern, indem Sie einen zusätzlichen (optionalen) Sensor platzieren, der in unterschiedlicher Höhe oder Position angebracht werden kann.



	3GAS round	3GAS+ square	Extra sensor for 3GAS+
Detect Propane and Butane (LPG) / Erkennt Propan und Butan (LPG)	✓	✓	✓
Detect Carbon Monoxide (CO) / Erkennt Kohlenmonoxid (CO)	✓	✓	✓
Detect Narcotic "knockout" gasses / Erkennt Narkose- oder K.-o.-Gase	✓	✓	✓
Attach up to 2 extra sensors / Bis zu 2 zusätzliche Sensoren zu befestigen		✓	
Voltage / Spannung	12-24Vdc	12-24Vdc	12-24Vdc
Signal	80dB	80dB	via 3Gas+ alarm
Sensitivity / Empfindlichkeit	95ppm EEC	95ppm EEC	95ppm EEC
Measurements / Messungen	83x83x36mm	53x53x30mm	27x27x22mm
EAN Code	8719326011127	8719326011103	8719326011110
Code	K30000	K30001	K30002